
 
 
 
 
 

Organisering av friidretten i Trøndelag 
 
Under kretstinget på Snåsa i 2016 ble det gjort følgende vedtak: 

1. Kretstinget i Norsk Friidrett Nord-Trøndelag gir kretsstyret fullmakt til å utrede framtidig 
organisering av friidrettens kretsledd i Trøndelag, med tanke på behandling på ordinært 
kretsting i 2018, eventuelt på ekstraordinært kretsting i tingperioden. 

2. Kretsstyret får fullmakt til å vurdere hvordan vi samlet bruker ansatteressursene i Trøndelag i 
samarbeid med Sør-Trøndelag friidrettskrets og forbundet. 

 
Bakgrunnen for vedtaket var forslaget om sammenslåing av fylkene og påbegynt prosess om 
sammenslåing av idrettskretsene. I begge disse prosessene ble det fattet vedtak etter 
friidrettskretsens ting, og det er i tingperioden fattet vedtak om sammenslåing av fylkene og 
idrettskretsene. 
 
Idrettskretsenes sammenslutning innebærer ikke pålegg om tilsvarende sammenslutning i 
særkretser. De ulike idrettene har svært ulik regionstruktur, og det er fortsatt mange som følger de 
gamle fylkesgrensene, mens andre har valgt andre grenser. 
 
Kretsstyret har i tingperioden fulgt prosessen i idrettskretsene nært, og har flere ganger hatt 
informasjon til kretsstyre og klubber, blant annet på ledermøtet 2017 og høstmøtet 2017, samt at 
informasjon er gitt i lederrådsmøtene i idrettskretsen og på sonemøter. 
 
Kretsstyret har hatt samtaler med ledelsen i friidrettsforbundet og med ledelsen i Sør-Trøndelag 
friidrettskrets. 
 
Kretsstyret har valgt å innta en avventende holdning, og møtt samme holdning i Sør-Trøndelag FIK. 
Samtalene har avdekket at ingen av kretsene i dag ser åpenbare fordeler eller effekter av ei 
sammenslåing, verken i kretsstyrenes arbeid eller i kretskontorenes arbeid og oppgaver. Om det skal 
være noen hensikt i sammenslåing må det gi effekter som 

- Større aktivitet 
- Bedre resultater 
- Mer rasjonelt kretsarbeid 

 
Avstandene blir ikke mindre, og ressursbruken blir ikke bedre av å slå sammen.  
 
Derimot har kretsstyrene vært enige om at vi har mye å hente på å samarbeide bedre, og da har 
følgende momenter vært trukket fram: 

- Bedre samordning av terminlister og stevnetilbud: Større deltakelse i utvalgte stevner, mer 
interessante KM, åpne kretstiltak for nabokretsen (TA-sprinten, NTE-serien) 

- Bedre sportslig samarbeid: Samlinger, treningsleirer, treningsgrupper, trenerutdanning 
- Redusere overlappende arbeid på kretskontorene. 

 
En del av dette er allerede i gang. 
 



Parallelt med dette pågår nå en regionreform som betyr at det blir nye fylker fra 2020. Vi forventer at 
det kommer en vurdering av kretsstrukturen i hele landet i løpet av neste tingperiode, da de fleste 
idrettskretser og særkretser må forholde seg til nye fylker.  
 
Dette kan også medføre en diskusjon innad i friidrettsforbundet om fordeling av ressurser mellom 
forbundet og kretsene. Kretsstyret mener det kan bli enklere å forholde seg til organisering av 
kretsene i Trøndelag hvis vi samtidig får ei vurdering av og kanskje justering av ressursene i kretsene. 
 
 
Forslag til vedtak: 

1. Kretstinget tar kretsstyrets vurderinger om organisering av friidretten i Trøndelag til 
orientering.  

2. Kretsstyret får i kommende tingperiode fullmakt til å videreføre samtalene med og utvikle 
samarbeidet med Sør-Trøndelag friidrettskrets og til å delta i eventuelle drøftinger i 
friidrettsforbundet om endringer i kretsstrukturen.  

3. Hvis det kommer forslag om kretssammenslåing i Trøndelag, skal kretsstyret utrede fordeler 
og ulemper og informere klubbene løpende.  Beslutning skal tas i ordinært eller 
ekstraordinært kretsting. 


